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To: CRIN
(RED.

0 0 SEER inv.)
)From: 5.1.2e

| E.

Sent: Mon 12/21/2020 9:55:48 AM

Subject: RE: Nota over vergoeden vaccinatie

Received: Mon 12/21/2020 9:55:48 AM

Dank. Mogen we deze reactie dus ook lezen als een ‘bestelling” om de techniek verder uit te werken ?

Daar kan ik natuurlijk wel mee aan de slag, maar misschien goed om dan de aanpak en planning even af te stemmen?

van: [EXER (OE (E GE) SERED ominvws.ni>Verzonden: maandag 21 december 2020 10:48

aan: [ENED BE. (EEED) SEEEDM@minvws.ni>

Onderwerp: FW: Nota over vergoeden vaccinatie

Reactie minister

Van: Jonge, H.M. de (Hugo)JEM en invws.ni>
Verzonden: zondag 20 december 2020 23:25

IE (ED) EEviv.ERIE NEE (ED) SEERoie.ENED NERD
@minvws.nl>

an iz size BAR onusoi; EEE BED.
REY ERPS (EH

&)minvws.nl>; A.

:

A. 1. @ minvws.nl>;

Onderwerp: RE: Nota over vergoeden vaccinatie

Ha!

Dank. Tk heb de nota gelezen als een tussenstand in het denkwerk. To be honest denk ik dat we het alles afwegende niet

moeten doen; omwille van alle redenen die je noemt en in de nota genoemd zijn. Toch denk ik dat we verder de techniek

moeten uitwerken voor het geval we daartoe wel zouden willen kiezen, cq de Kamer ons er toe zou willen dwingen.
Wanneer moet het besluit vallen?

Grt. Hugo

Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)

Datum: zaterdag 19 dec. 2020 12:27 PM

Aan: Jonge. 1H M_ de (Hugo) <EAEI@minwso>, IENEDS. ENE). (NEED) EKER amin .-. ENIE)EE) (ERED)

SREY RE (ERP) CRP

Onderwerp: Nota over vergoeden vaccinatie

Hugo

Hierbij notitie over vergoeden vaccinatie. Er kleven flink wat principiéle en praktische bezwaren aan het voorstel (inclusief de

precedentwerking naar andere (zorg)personeel en het testdossier) en in dat opzicht weer een item op de lijst van

onorthodoxe/ongebruikelijk maatregelen. Anderzijds is het publieke belang van een stevige vaccinatiegraad ook evident, al is

het de vraag of de vergoeding daarvan op zich een groot effect zal hebben (draagvlak koepels zal wel groter zijn). We hebben er

intern goed naar gekeken, maar denken/overwegen stazt ook nog niet stil.

Vragen voor NZa (rechtmatigheid) staan aldaar uit. Met ZN is ook goed contact (vooral op punt van wijkverpleging moeten zij
aan de slag). Met FIN is slechts eerste contact geweest, staan niet te springen.

Veel dank aan Ben via haar aan de interne groep financiéle regelingen corona.
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